

IMPORTANT
重要提示

TERMS USED HEREIN SHALL HAVE THE SAME MEANINGS AS DEFINED IN THE PROSPECTUS OF KING FOOK HOLDINGS LIMITED (THE "COMPANY") DATED 6 JUNE 2013 (THE "RIGHTS ISSUE PROSPECTUS") UNLESS THE CONTEXT OTHERWISE REQUIRES.

THIS FORM IS VALUABLE BUT IS NOT TRANSFERABLE AND IS ONLY FOR THE USE OF THE QUALIFYING SHAREHOLDER(S) NAMED THEREIN WHO WISH(ES) TO APPLY FOR RIGHTS SHARES IN ADDITION TO THOSE PROVISIONALLY ALLOTTED TO IT, HIM, HER OR THEM.

Applications must be received by 4:30 p.m. on Friday, 21 June 2013 (or such later time and/or date as mentioned in Note 2 to the section headed "Expected timetable" of the Rights Issue Prospectus).

If you are in any doubt as to the contents of this document or as to the action to be taken, you should consult your licensed securities dealer, registered institution in securities, bank manager, solicitor, professional accountant or other professional adviser.

Hong Kong Exchanges and Clearing Limited, The Stock Exchange of Hong Kong Limited and Hong Kong Securities Clearing Company Limited take no responsibility for the contents of this form, make no representation as to its accuracy or completeness and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from or in reliance upon the whole or any part of the contents of this form.

Dealings in the securities of the Company and the nil-paid Rights Shares and the Rights Shares may be settled through CCASS and you should consult a licensed securities dealer, registered institution in securities, bank manager, solicitor, professional accountant or other professional adviser for details of those settlement arrangements and how such arrangements may affect your rights and interests.

You will be notified by the Share Registrar of any allotment of excess Rights Shares made to you. If no excess Rights Shares are allotted to you, it is expected that cheque(s) for the amount tendered on application will be posted to you in full without interest at your own risk on or about Tuesday, 2 July 2013. If the number of excess Rights Shares allotted to you is less than that applied for, it is expected that cheque(s) for the surplus application monies will be posted to you without interest at your own risk on or about Tuesday, 2 July 2013. Any such cheque(s) will be drawn in favour of the person(s) named on this form. It is expected that certificates in respect of the excess Rights Shares, will be posted on or about Tuesday, 2 July 2013. You will receive one share certificate for the entitlement to the Rights Shares in fully paid form.

All documents, including cheques for amounts due, will be sent by ordinary post at the risk of the persons entitled thereto to their respective addresses shown on the register of members of the Company.

This Excess Application Form and all applications pursuant to it shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong.

除文義另有所指外，本表格內所採用之詞彙與景福集團有限公司(「本公司」)於2013年6月6日刊發之章程(「供股章程」)所界定者具有相同涵義。

本表格具有價值但不得轉讓，只供文中列名之合資格股東在申請其／彼／彼等所獲暫定配發供股股份以外之供股股份時使用。申請表格必須不遲於2013年6月21日(星期五)下午4時30分(或供股章程中「預期時間表」一節附註2所述之較後時間及／或日期)交回。

閣下如對本文件內容或應採取之行動有任何疑問，閣下應諮詢持牌證券商、註冊證券機構、銀行經理、律師、專業會計師或其他專業顧問。

香港交易及結算所有限公司、香港聯合交易所有限公司及香港中央結算有限公司對本表格之內容概不負責，對其準確性或完整性亦不發表任何聲明，並明確表示概不就因本表格全部或任何部份內容而產生或因依賴該等內容而引致之任何損失承擔任何責任。

本公司證券、未繳股款供股股份及供股股份之買賣可透過中央結算及交收系統進行交收，閣下應向閣下之持牌證券商、註冊證券機構、銀行經理、律師、專業會計師或其他專業顧問查詢有關交收安排之詳情及該等安排對閣下之權利及權益可能造成之影響。

閣下將獲股票過戶登記處通知獲配發之額外供股股份數目。倘閣下不獲配發任何額外供股股份，則於申請時繳付之股款將會全數不計利息以支票退還予閣下，退款支票預期將於2013年7月2日(星期二)或前後郵寄予閣下，郵誤風險概由閣下自行承擔。倘閣下獲配發之額外供股股份數目少於所申請之數目，則多出之申請股款將會不計利息以支票退還予閣下，退款支票預期將於2013年7月2日(星期二)或前後郵寄予閣下，郵誤風險概由閣下自行承擔。任何上述支票將以名列本表格之人士為收款人。額外供股股份之股票預期將於2013年7月2日(星期二)或前後寄出。閣下將會就繳足股款供股股份之配額獲發一張股票。

所有文件(包括應付款項之支票)將根據本公司股東名冊所示有權收取者之各自登記地址以平郵方式寄予彼等，郵誤風險概由彼等承擔。

本額外申請表格及據此作出之所有申請均受香港法例管轄及須按香港法例詮釋。

REPRESENTATIONS AND WARRANTIES

By completing, signing and submitting this Excess Application Form, you agree to disclose to the Company and/or the Share Registrar and their respective advisers and agents personal data and any information which they require about you or the person(s) for whose benefit you have made the application for excess Rights Shares. The Personal Data (Privacy) Ordinance provides the holders of securities with rights to ascertain whether the Company or the Share Registrar hold their personal data, to obtain a copy of that data, and to correct any data that is inaccurate. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, the Company and the Share Registrar have the right to charge a reasonable fee for the processing of any data access request. All requests for access to data or correction of data or for information regarding policies and practices and the kinds of data held should be addressed to the Company, at its registered office at 9th Floor, King Fook Building, 30-32 Des Voeux Road Central, Hong Kong or as notified from time to time in accordance with applicable law, for the attention of the Company Secretary or (as the case may be) the Share Registrar.

聲明及保證

填妥、簽署及交回本額外申請表格，即表示閣下同意向本公司及／或其股票過戶登記處及彼等各自之顧問及代理披露個人資料及彼等所需有關閣下或閣下為其利益而申請額外供股股份之人士之任何資料。《個人資料(私隱)條例》賦予證券持有人權利，可確定本公司或其股票過戶登記處是否持有其個人資料、索取有關資料之副本及更正任何不準確之資料。根據《個人資料(私隱)條例》，本公司及其股票過戶登記處有權就處理任何查閱資料要求而收取合理費用。有關查閱資料或更正資料或有關政策及慣例以及持有資料種類之資料之所有要求，應寄往本公司之註冊辦事處香港德輔道中30號至32號景福大廈9樓或根據適用法律不時通知之地點並以公司秘書或(視情況而定)股票過戶登記處為收件人。